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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Akár csökken a gázár a világpiacon, akár nő, 
mindenképpen a fogyasztók járnak rosszul?" 

Miniszter úr, tíz éven át játszották a rezsicsökkentésnek nevezett „Itt a piros, hol a piros”-t a magyar
fogyasztókkal, most azonban a világpiac lehívta a blöfföt.
 
Nézzük a gázár példáján, mi is történt!
 
2011-ben magas lett a gáz világpiaci és így hazai ára is. A kormány jogszabályban korlátozta a gáz
árát,  két  legyet  ütve  egy  csapásra:  népszerűséget  vásárolt,  amit  a  szolgáltató  cégek  külföldi
tulajdonosai fizettek meg súlyos veszteségeikkel,  a veszteséges cégeket pedig fillérekért  vehette
meg. 
 
A köbméterenkénti 101 forintos gázár mintegy 30 eurocentes világpiaci árnak felelt meg. 2013-tól a
szabadpiaci  ár  esni  kezdett,  és  2016-ra  olcsóbb  lett,  mint  a  hazai  „rezsicsökkentett”  gázár.  A
gázszolgáltatók  jelentős  része  rövid  időn  belül  a  Fidesz  oligarcháinak  kezébe  került,  akik  így
hihetetlen összegeket kerestek. A fogyasztók öt éven át ugyan a piaci árnál drágábban kapták a gázt,
de elhitették velük, hogy spórolnak, mert a számla narancssárga rubrikájában a „rezsicsökkentett”
árat nem azzal, hanem a korábbi, 130 forintos árral vetették össze,
 
Egy  éve  aztán  a  piaci  gázár  újra  meghaladta  az  említett  határt  és  azóta  is  gyorsan  nő.  A
rezsicsökkentésnek így végét kellett vetni, hogy a fogyasztók, akik korábban az oligarchák – ez
esetben nyugodtan mondhatjuk – extraprofitját fizették, mostantól a veszteségeiket térítsék meg. Ezt
jelentették be önök múlt héten azzal, hogy az éves átlag fölötti fogyasztásért ezentúl piaci árat kell
fizetni.



 
 
Kérdezem tehát miniszter urat:
 
Az adóemeléseken, megszorításokon és a rezsicsökkentés eltörlésén kívül meg fognak-e még tenni
a közeljövőben valamit, amivel a kampányban az ellenzéket vádolták?
A számláinkon  narancsárga  mezőben  ezután  azt  tünetetik-e  föl,  hogy  mennyivel  emelkedett  a
rezsink a korábbiakhoz képest?
Átnevezik-e Németh Szilárd tisztségét rezsinövelési biztossá?
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